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För trygga, säkra och 
trivsamma områden
Uddevallahem har ett stort ansvar för att erbjuda ett bra och tryggt 
boende – ett uppdrag som jag, och mina kollegor tar på stort allvar. I 
nära samarbete med polisen, kommunen och andra aktörer arbetar 
vi för att förebygga och bekämpa brott och störningar. Vi kommer i 
förebyggande syfte låta narkotikahundar göra slumpvisa stickprov i 
våra fastigheter. Syftet är att förhindra och minska förekomsten av 
droger i våra bostadsområden, och skapa en tryggare miljö.

Vi är också måna om att underhålla och renovera våra fastigheter. 
Stamrenoveringen är en nödvändig investering för att säkerställa att 
våra fastigheter håller en god standard. Så att du får ett fräscht och 
modernt boende. Vi byter ut rör och ledningar, och passar samtidigt 
på att uppgradera lägenheterna varsamt. Vi hoppas att du kommer 
att uppskatta resultatet när arbetet är klart.

Samtidigt vill vi också bidra till att bygga nya bostäder i vår stad. Snart 
startas en nyproduktion i centrum – Bastionen 2. Det är ett spännan-
de projekt som kommer att erbjuda bostäder från 1 rum och kök till 
3 rum och kök. Lägenheterna kommer ligga i ett attraktivt läge nära 
butiker, restauranger och kollektivtrafik, med inflytt sommaren 2026.

För att bli ännu bättre på vårt arbete behöver vi din hjälp. Vad tycker 
du om oss som hyresvärd, ditt boende och ditt område? Nu har vår 
årliga kundenkät delats ut till alla våra hyresgäster. Vi ber dig att ta 
dig tid att svara på enkäten, så ärligt och konstruktivt som möjligt. Vi 
tar till oss av all feedback, och använder den för att planera framtida 
åtgärder och förbättringar. Du har inflytande över ditt boende, och 
kan påverka oss som hyresvärd.

Sist men inte minst vill jag passa på att önska dig en härlig höst. 
Kanske blir det en härlig brittsommar i år med en värme som dröjer 
sig kvar. Vi på Uddevallahem ser fram emot att fortsätta vårt arbete 
för ett bättre boende för dig. Tack för att du väljer att bo hos oss!

Bästa hälsningar,
Thomas Aebeloe

Kontaktinformation och öppettider

Huvudkontor Norra Drottninggatan 15,  
 451 31 Uddevalla 
Postadress Box 344, 451 18 Uddevalla 
Telefon växel 0522–65 35 00

Öppettider kundservice:

Måndag 10.00-18.00 
Tisdag – Fredag 10.00-16.00 
Lunchstängt 12.00-13.00

E-post info@uddevallahem.se 
Servicejour 0522–65 35 85 
Trygghetsjour 0522–65 35 99

Bo&Trivas ges ut av 
Bostadsstiftelsen Uddevallahem

Ansvarig utgivare: Thomas Aebeloe, VD

Nästa tidning utkommer: Vintern 2024

Produktion: IPM Brand & Communication AB 

Tryck: Sky Blue Media AB

Bo&Trivas utkommer tre gånger per år och delas ut 
i brevlådan till Uddevallahems hyresgäster. 
Du kan också ladda hem tidningen på uddevallahem.se

Frågor om Bo&Trivas: Kontakta Nathalie Östberg på  
0522-65 35 87 eller maila nathalie.ostberg@uddevallahem.se
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Narkotikahundar - för en tryggare boendemiljö
På Uddevallahem strävar vi ständigt efter att skapa en trygg och säker 
boendemiljö för alla våra hyresgäster. Det innebär bland annat att vi 
arbetar aktivt för att förhindra och minska förekomsten av droger i 
våra fastigheter och bostadsområden. Därför tar vi nu ytterligare ett 
steg för att öka tryggheten genom satsning på förebyggande narkoti-
kahundsök och har tecknat en överenskommelse med företaget Dog 
Security. Arbetet startar i mitten av september och genomförs med 
slumpvisa stickprov i hela vårt bestånd.
Läs mer på uddevallahem.se

Hundsöket sker i allmänna utrymmen och aldrig i lägenheter eller på personer.

Här i Uddevalla finns fantastiska Landbadet, 
simhall, havsbad och stränder. För att främja 
vattenvana och simkunnighet har Uddevalla 
Sim under sommaren 2024 arrangerat intensivs-
imskola med strax över 200 barn. I samarbete 
samarbetet med dem har de boende hos Udde-
vallahem fått möjlighet att delta kostnadsfritt. 
Vi är glada över det höga deltagarantalet och 
hoppas att många av barnen fortsätter utveckla 
sin vattenvana och simkunnighet framöver. 

"Det har varit otroligt kul 
att se den snabba  
utvecklingen hos barnen"
Alexandra, simledare

Här i Uddevalla finns fantastiska Landbadet, sim-
hall, havsbad och stränder. För att främja vatten-
vana och simkunnighet har Uddevalla Sim under 
sommaren 2024 arrangerat intensivsimskola 
med strax över 200 barn. I samarbete med dem 
har de boende hos Uddevallahem fått möjlighet 
att delta kostnadsfritt. Vi är glada över det höga 
deltagarantalet och hoppas att många av barnen 
fortsätter utveckla sin vattenvana och simkun-
nighet framöver. 

"Det har varit otroligt kul 
att se den snabba  
utvecklingen hos barnen"
Alexandra, simledare

Ansök om bidrag från Stiftelsen Sannes Minne

Varje år skänker Stiftelsen Sannes Minne en årlig penninggåva för lite 
guldkant i vardagen. Är du kvinna med låg inkomst, över 60 år och boende 
i Uddevalla? Då kan du vara med och söka!

Besök deras hemsida, sannesminne.se för att läsa mer och lämna din ansökan.

Tack för att ni gav 
vårt barn möjlighet 

att prova på simskola. 
han avslutade med 3 

märken och han är så 
stolt över vad han 

åstadkommit!
Emelie Andreasson, mamma 

till Charlie Andreasson, 7 år, Misteröd
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På plats där det händer
Du har säkert sett någon av dem, Emil och Josefine, våra biträdande 
projektledare. De har hand om allt gällande ROT-renoveringar, 
ombyggnationer och nyproduktioner. Vi pratade med Josefine för att få en 
större inblick i deras arbete.

I 
slutet av våren klev Emil och Josefine in 
i sina nya arbetsroller. Tidigare kunde de 
titulera sig ombyggnadskoordinatorer, men 

nu är de alltså i stället biträdande projektleda-
re och jobbar sida vid sida med projektledare 
Björn och Frida. 

Samma yrke, olika roller
Du hittar dem i  byggboden på Hovhult, på 
plats där det händer. Hit är du alltid välkom-
men med dina frågor kring nybyggnation och 
renoveringar. Emil och Josefines arbeten är 
grund och botten samma, men med lite olika 
inriktning.

– Emil har sitt huvudsakliga arbetsområde kring 
det som rör ROT-projektet och jag arbetar mer 
med nyproduktion och de renoveringar som inte 
ingår i roten, berättar Josefine. Hon fortsätter:
– ROT-renoveringarna är ju ett jättejobb. Ett 
stort projekt med över 400 lägenheter. 
Det är naturligt att det blir mycket arbete kring 
det med information som ska kommuniceras, 
kontakt med entreprenörer, besiktning, nyckel-
hantering och alla frågor som dyker upp, stora 
som små.

Kompletterande kunskaper
Med Emils mångåriga bakgrund som bovärd 
passar hans nuvarande arbetsuppgifter 
perfekt. Han har stor erfarenhet och kunskap 
om våra fastigheter.

Arbetsdagarna skiljer sig mycket åt, ingen 
är den andra lik. Josefine och Emil växlar 
mellan besiktning av lägenheter, byggmöten, 
besök hos hyresgäster, stormöten, fakture-
ring, beställning av måleri och så vidare.

– Jag sköter nyckelhanteringen och uppda-
terar kontinuerligt vårt fastighetssystem 
med allt vad det innebär. Sen kan det även bli 
mycket spontana saker som dyker upp, efter-
som vi även har öppet för besök eller samtal 
från hyresgäster som kan behöva hjälp med 
något. De är alltid välkomna att kontakta oss 
med allt de funderar över.

Du har troligen sett Emil ute bland våra 
fastigheter. Hos oss har han jobbat i 16 år, 
som bovärd och ombyggnadskoordinator.

Efter LIA-praktik hos förvaltningen 
började Josefine med sommarjobb i verk-
staden och på kundtjänst, för att sedan bli 
ombyggnadskoordinator.

"Möjligheten att utvecklas, 
flexibiliteten och mötet med 
hyresgästerna är det allra 

bästa med jobbet!”
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– Vi har tilläggsisolerat och gjort nya fina fasader, bytt fönster 
och satt in säkerhetsdörrar. Vi har bytt entrépartier, balkongfun-
dament och också målat balkongerna. Invändigt har vi gjort nya 
badrum och grovkök, målat kök och hall, bytt alla elkontakter och 
strömbrytare. Vi har även satt upp ny ventilation, nytt kakel och 
ny fläktkåpa, berättar Josefine.

Arbetet har fungerat väldigt bra. Josefine berättar att det alltid 
dyker upp saker efter vägen, men det mesta har flutit på fint. Valet 
att ta in NCC som entreprenör har känts bra hela vägen och nu är 
förberedelserna i full gång inför nästa projekt:

– Snart styr vi vidare mot Skogslyckan. Förstudien har precis 
påbörjats och mer information om detta kommer vi ge längre fram 
till alla boende i Uddevallahem. 

ROT-renoveringen på Trubaduren går framåt. Sedan 
september förra året har vi renoverat 119 lägenheter. 
Precis innan semestern släpptes tolv lägenheter till. 

Arbetet fortlöper
på Trubaduren

BASTIONEN 2.0
Förslag till nya bostäder | Uddevalla 2023.10.18

a

Bastionen 2 i siffror

• Antal lägenheter: 45–50
• Antal rum: 1–3 RoK
• Boarea: c:a 30–68 m2
• Inflyttning: sommaren 2026

Missade du möjligheten att haffa en lägenhet 
på Bastionen? Då blir du säkert glad att höra 
att vi nu påbörjat Bastionen, etapp två! 

Vi fortsätter bygget av 
”smarta” Bastionen

”Det känns så bra 

alltihop. Jag är väl-

digt nyfiken på slut-

resultatet, speciellt 

av utemiljön!”

Edith Karlsson, Balladvägen 3
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Det är lätt att ta vårt vatten för givet. Men 
att ha rent dricksvatten i kranen är ingen 
självklarhet. Detsamma gäller för våra hav 
som kämpar mot föroreningar och utsläpp. 
På Västvatten arbetar 120 personer med att 
vårda vårt vatten. Lina Albinsson, kommu-
nikatör på Västvatten, berättar:

– Vi ansvarar för det kommunala vattnet 
i Uddevalla (även i Färgelanda, Munke-
dal och Sotenäs). Vi jobbar dygnet runt, 
beredda att åka ut och laga vid vattenläck-
or, drifta pumpstationer som stoppat eller 
andra problem som kan uppstå. Kortfattat 
kan man säga att det är vi som ser till att 
det kommer rent vatten i din kran och 
det är vi som tar hand om det vatten som 
spolas ner i ditt avlopp hos Uddevallahem 
och runtom i kommunen.

Toaletten är ingen papperskorg
Lina berättar att det är en lyx att ha rent vat-
ten i kranen och att det är viktigt att ta hand 
om det. Att tänka en gång extra på vad man 
spolar ner i avlopp och toalett. Allt går inte 
att rensa bort, utan åker ut igen i naturen.

– Tyvärr spolas det ner mycket som inte 
har i avloppet att göra, som exempelvis 
mediciner, färgrester och kemikalier. Detta 
får inte spolas ner eftersom avloppsre-
ningsverkens processer inte är utformade 
för att bryta ner dessa ämnen, vilket gör att 
de passerar genom systemet, förorenar vat-
tenmiljön och kan skada både djurlivet och 
människors hälsa. Det är viktigt att tänka 
på detta, toaletten är ingen papperskorg.

Våtser-vetter, snus, mensskydd, fett och 
annat skräp som felaktigt spolas ner fastnar 
och orsakar stopp. Ledningar kan gå sönder 
och orenat avloppsvatten kan rinna ut till 
närmsta vattendrag. Därför är det så viktigt 
att slänga skräp och matavfall där det hör 
hemma, och inte i avloppet.

Vatten – ett livsviktigt uppdrag
Västvatten har ett av samhällets allra viktigaste uppdrag: att se till att det kommunala vattnet och avloppet i Uddevalla 
fungerar som allra bäst. Här jobbar de dygnet runt, året om för att vi ska ha rent vatten i våra vattendrag, sjöar och hav.

När du spolar transporteras avloppsvattnet
i långa rör, förbi pumpstationer som pum-
par vidare avloppsvattnet till reningsverket
Skansverket som ligger i centrala Uddevalla. 
Inne på reningsverket går det igenom en
24 timmar lång reningsprocess för att bli
rent nog att släppas ut i havet igen.

1. Ha en papperskorg inne på toaletten 
och släng tops, våtservetter, mens-
skydd och annat restavfall där.

2. Lämna gamla och oanvända medici-
ner till apoteket.

3. Fyll en kanna med vatten och ställ den 
i kylskåpet så har du kallt vatten redo.

”Medicin och mikroplaster går inte att rena så det åker ut i havet igen. Bland annat fiskar får i sig det och sedan får vi i oss det 
när vi äter fisken.”

Skitsmarta tips!
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VÅR HEMSIDA

Vattnet hos Uddevallahem

Bara fördelar med egen spolbil

Stefan Larsson jobbar med VVS här hos oss på Uddevallahem. Det är han 
som kommer ut till dig som hyresgäst och lagar tvättställ och toaletter. 

Det är inte många bostadsbolag som har egna spolbilar. Men det har vi hos 
Uddevallahem sedan 2018. Spolbilen sparar resurser i form av både tid och pengar.

– Det vanligaste är att vi får byta kökskran, 
sönderslagna tvättställ, toalettstolar som är 
gamla eller trasiga, laga läckor och liknande. 
På vintern är det en del som fryser. Ofta 
är det någonting hyresgästen kan åtgärda 
själv. Flytta möbler eller gardiner som står 
framför elementen, eller om de tätat sina 
frisk- eller tilluftsventiler.

Reparera eller byta ut?
Mycket av arbetet är underhåll och repara-
tioner. I vissa fall är det bättre att laga än att 
byta ut. Det gäller exempelvis de element vi 
har i våra äldre fastigheter. 

– Nya element har en annan passform, så 
kallad standard, än de nya. De är därför enk-
lare att laga det gamla än att byta ut till ett 
helt nytt. Oftast så skiljer det inte så mycket 
i energieffektivitet heller så därför försöker 
vi hellre reparera och förlänga livstiden på 
det som redan sitter på plats.

När det handlar om toaletter av äldre modell 
är det tvärtom, där är det bättre att byta ut. 
En ny toalett är mycket mer energieffektiv 
än en gammal och använder inte lika myck-
et vatten vid spolning.

Kurt Hagman är den som sköter alla av-
loppsstopp sedan 12–13 år tillbaka. Han har 
märkt en stor skillnad i arbetet sedan vi 
köpte in spolbilen. 

– Det har blivit färre akuta ärenden sedan 
vi fick egen spolbil. Nu har vi möjlighet att 
underhållsspola i våra rör, så propparna 
inte byggs upp på samma sätt i rören.

Spolbilen är bra till många olika saker, inte 
bara avlopp.

– Vi använder spolbilen till allt från fasad-
tvätt, till klottersanering. Tidigare hade vi 
klottersanering för 300 tusen om året så 
vi har sparat mycket pengar och bilen har 
betalat sig själv flera gånger om.

Kurts största fiender
Förutom det mest uppenbara som kan stäl-
la till problem i rören, så finns det två bovar 
som Kurt vill varna för: 

– Propplösare och WC-block som man 
hänger över toalettkanten gör mer skada 
än nytta. Propplösaren skadar rören, 
och personen som använder den, om 
den används fel. WC-block åker ofta ner 
i rören och orsakar stopp. 

Får du stopp i rören? Ring Uddevallahem!

"Disk- och tvättmaskiner 
behöver kopplas in av en 

fackman, annars riskerar de 
att orsaka stora skador."

”FELANMÄL DIREKT när det 
börjar bubbla i AVLOPPET, 

så kan vi åtgärda det innan 
det blir för stort stopp.”

1. Toaletten är ingen papperskorg.
2. Lämna läkemedelsrester på apoteket.
3. Kem- och färgrester lämnas på  

återvinningscentralen.
4. Stäng av vattnet när du borstar tän-

derna.
5. Duscha snabbt och effektivt.
6. Fyll tvätt- och diskmaskinen innan 

de körs.
7. Handdiska inte under rinnande 

vatten.

Tänk 
på detta
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D
et har stått pingisbord i många 
klubbstugor, fritidsgårdar, arbets-
platser och gym ute i landet. Många 

av oss minns träning på gymnastiken, eller 
kvällar i någons källare med rundpingis i 
strumplästen. Pingis är en anrik folksport. 
Här i Uddevalla grundades 1931 Uddevalla 
bordtennisklubb. En klubb som fortfarande 
är i full gång med medlemmar i alla åldrar. 

– Hos oss kan alla spela pingis. Oavsett 
nivå eller ålder. Vi har medlemmar som 
är 8-80+ år gamla som börjat spela i olika 
skeden i livet. Våra grupper är baserade 
på nivå och inte ålder så att man enkelt 
kan komma in i sporten, berättar Pontus 
Johansson från Uddevalla BTK.  
Han fortsätter:

– Vi har nio bord öppna, träningar flera 
gånger i veckan och medlemmar har även 
möjlighet att åka upp själva på lediga tider 
och spela. Klubblokalen finns alltid till för-
fogande för sina medlemmar.

Bordtennis har, precis som det flesta spor-
ter, ökat och minskat i popularitet under 
årens lopp. Men Pontus berättar att han ser 
en vändning och att det nu börjar söka sig 
fler till sporten igen. 

– Det är aldrig för sent att börja spela ping-
is. Nu arrangerar vi prova på-kvällar då vi 
öppnar upp för fler att prova på sporten och 
bli medlemmar, säger han.

Att hålla prova på-kväll för Uddevallahems 
hyresgäster är en del av överenskommel-
sen vid sponsringen mellan Uddevallahem 
och Uddevalla BTK. Uddevalla BTK trycker 
även Uddevallahems logo på sina tröjor.

– Det är kul med att det finns ett så stort 
intresse för sporten igen. Vi hoppas att så 
många som möjligt anmäler sig till vår pro-
va på-kväll i oktober, avslutar Pontus.

Stolta sponsorer 
till anrik sportklubb

Vi är många som känner igen ljudet av en studsande pingisboll. Från racket till bordet. Över nätet.  
Till motståndaren och tillbaka. En av de klubbar vi valt att sponsra i år är Uddevalla BTK.

Den 9e oktober är det dags för Udde-
valla BTK att öppna dörrarna för dig 
som bor här hos oss på Uddevallahem.

Kom och titta hur vi har det, snacka 
och spela med oss. Vill du så kan du 
även testa på att spela med en bordten-
nisrobot. Du tar med inneskor, och 
resten finns på plats här hos oss, 
inklusive gott fika som vi bjuder på. 
Kvällen är kostnadsfri. 

Datum: 9 oktober
Klockan: 18:00
Plats: Västgötavägen 30
Anmälan: uddevallabtk@telia.com

Välkommen
att prova på!

"Vi hoppas att så många 
som möjligt anmäler sig 
till vår prova på-kväll" 
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VÅRA UTEMILJÖER

I den här undersökningen kan du anonymt berätta vad du tycker 
om ditt område, ditt boende och om oss. Svaren ligger till grund för 
vårt fortsatta arbete med våra områden, fastigheter och vår service 
till dig samt hur vi kan utveckla verksamheten så att du som kund 
ska vara så nöjd som möjligt. Vi blir därför tacksamma varje gång 
du avsätter några minuter och svarar på undersökningen. 

Du kan besvara enkäten på två sätt:
På webben via www.svar.aktivbo.se. Logga in med enkätnum-
ret som du hittar längst upp på enkäten. Här väljer du själv om 
du vill svara på frågorna på svenska eller engelska. 

Fyll i enkäten, lägg den i det bifogade svarskuvertet som är 
förbetalt och lägg den på närmsta brevlåda.

Har du frågor eller funderingar? 
Vi har tagit hjälp av AktivBo för att genomföra vår undersökning. 
AktivBo har många års erfarenhet av hyresgäst-enkäter och säker-
ställer att alla svar är anonyma gentemot Uddevallahem.

Har du frågor är du välkommen att kontakta dem på telefonnum-
mer 08-23 39 85 eller på info@aktivbo.se.

Du kan vara med och påverka
Det är dags för årets kundundersökning som landat i din brevlåda. Som kund hos oss på Uddevallahem är dina 
synpunkter viktiga för att vi ska veta vad vi gör bra och vad vi kan göra bättre.

1.

2.

Tack för ditt 
engagemang!
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Låt oss presentera våra nya medarbetare som börjat under året! Kanske har ni träffat på någon av 
dem eller skymtat dem i våra sociala medier? Vi låter dem berätta själva:

– Min roll innebär många olika arbetsupp-
gifter. Rekrytering, onboarding för nyan-
ställda, frågor kring friskvård och hälsa, 
utbildningar i arbetsmiljö med mera.

– Det är otroligt roligt och spännande. 
att få möjligheten att lära av någon 
med lång erfarenhet, samt utvecklas 
tillsammans med Uddevallahem. 

– Det bästa med Uddevalla är närheten 
till havet! Ljungskile är en mysig stad 
som också har närheten till vatten och 
mycket fina promenadvägar!

Ewelina Ekberg,  
HR & Hållbarhetskoordinator

– Jag utför mycket förebyggande arbete med 
fokus på IT-säkerhet. Jag erbjuder teknisk 
support, och underhåller samt hanterar alla 
enheter som datorer, telefoner, surfplattor, 
servrar skrivare och konferensutrustning.

– Jag trivs så bra med all härlig personal 
här, och att få arbeta i en omväxlande miljö.

– Eftersom jag är från Ljungskile så lig-
ger det mig varmt om hjärtat. Men också 
Hasselbacken och Hästepallarna här i 
Uddevalla.

Niklas Magnusson,
IT-supporttekniker

– Jag tvättar allt från golv och fönster i 
trapphus, till mattor och grus i entréer. 
Ibland hjälper jag även till när flyttstäd-
ning i lägenheter behövs.

– Det är så kul att jobba i trapphusen! 
Där träffar jag många hyresgäster och 
får ofta beröm för att det luktar gott och 
är fint efter jag varit där, det är kul att få 
uppskattning.

– Mitt favoritställe är Lyckorna i Ljung-
skile. Jag tycker om att vara vid havet.. 

Mohamed Idow, 
Lokalvårdare

– Jag jobbar med utemiljön runtom i 
Uddevallahem. Varje säsong är det olika 
arbetsuppgifter; julbelysning och halkbe-
kämpning på vintern, sopning av isgrus 
på våren, och plantering på sommaren. 
Som miljövärd arbetar jag också med 
Urban gardening och allt som hör till.

– De bästa med mitt jobb är att följa 
områdenas växling mellan årstiderna, och 
möjligheten att få vara ute varje dag. 

– Naturen här är fantastisk. Jag är gärna 
på skogspromenad på Norra fjället i Ljung-
skile med min hund eller på en solig klippa 
längs med havet.

Camilla Gustavsson,
Miljövärd

– Jag arbetar med drift, underhåll och 
utveckling av IT här på Uddevallahem. 

– Det bästa med jobbet är att få vara med 
i utvecklingen, men också variationen 
mellan kontorsarbete och att kunna åka ut 
till olika platser vid behov. 

– Jag är från Trollhättan och upptäcker 
fortfarande miljön här ute. Ett väldigt fint 
smultronställe är Lyckorna i Ljungskile! 

Dilan Zangana,
Nätverks & kommunikationstekniker

Möt våra nya medarbetare

Ewelina Mohamed niklasDilanCamilla
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Här gror Uddevallahem
På Sälghugget ligger vårt alldeles egna växthus. Här arbetar 
miljövärdarna med att förodla blommor och prydnadsgräs till våra 
områden. De driver upp sticklingar och sår frön som gror och växer till 
praktfulla rabatter runtom i Uddevalla.

Faktum är att hälften av alla våra rabattod-
lingar i år kommer från vårt växthus. De 
flesta hamnar i närområdet kring växt-
huset men också på fler ställen där de får 
frodas och visas upp i all sin prakt. Miljö-
värdschef Henrik Engelin berättar:

Vi planterar ut ungefär 4000 växter i 
Uddevalla och Ljungskile varje år. Denna 
sommaren är 2000 av dessa från vår egna 
förodling, vilket är jätteroligt och givande 
för oss.

De plantor som köps in kommer från 
Löfgrens i Trollhättan. Det är viktigt att 
försöka hålla inköpen så nära som möjligt, 
menar Henrik.

Det är miljövärd Monika som är den mest 
aktiva i växthuset och ansvarar för plan-
teringarna. Många hyresgäster har varit 
förbi och tittat och undrat om de får köpa, 
men tanken är att alla våra boende ska få ta 
del av detta så därför säljs inget.

– Jag tror och hoppas att växterna i våra 
områden vördas mer när man får se hela 
processen bakom dessa planteringar, 
berättar Henrik och fortsätter:

– Man är välkommen att komma in och 
kika om vi är på plats, om inte annat kan 
man alltid stå och titta in när det är låst. 
Det är väldigt mycket vackert att titta på 
och vi tycker bara det är roligt när det finns 
ett intresse för det vi gör.

Henrik uppskattar det till att vara ett 20-tal 
olika sorter i växthuset. Däribland pryd-
nadsgräs, prydnadskål, tagetes, surfinior 
och kaskadpelargoner. Den sistnämnda har 
det blivit ungefär 400 exemplar av och du 
kan bland annat skåda dessa på Tureborg i 
våra stora krukfat som är utplacerade där.

Vilka växter är dina favoriter? Ge dig ut i 
våra områden och kika. 

Kaskadpelargon
Surfinia
Prydnadsgräs

Växthusets topp 3:

Bo&Trivas nr 2 | 2024 | 11



w

uddevallahem.se
bo & trivas

Tidningen för dig som bor hos Uddevallahem | nr 2 | 2024

Våra sommarjobbare
Ni har säkert sett dem ute i era bostadsområden. Våra fantastiska 
sommarjobbare som fixat trivseln runtom i Uddevalla och Ljungskile. 
Bland annat har de jobbat med att…

Stort tack till er för det arbete ni gjort denna sommar. På återseende!

Klippa gräs Trimma gräs

Plocka skräpRensa ogräs

Städa trapphus

Hantera sopor

På våra sociala medier hittar du den senaste 
informationen om vad som händer i verksamheten  
och våra områden. 

Lär känna våra medarbetare, läs allt om våra projekt 
och om hur vi återinvesterar i våra områden. 

Du hittar oss på Instagram, Facebook och LinkedIn.

MISSA INTE VÄRDEFULL INFORMATION!

@uddevallahem

/uddevallahem

/bostadsstiftelsen-uddevallahem


